

立法會

Legislative Council

立法會 CB(3)80/03-04 號文件

檔 號： CB(3)/M/MR
電 話： 2869 9205
日 期： 2003 年 10 月 20 日
發 文 者： 立法會秘書
受 文 者： 立法會全體議員

2003 年 10 月 29 日
立法會會議

就“委任專責委員會”動議的議案

羅致光議員已作出預告，會在 2003 年 10 月 29 日舉行的立法會會議上，就“委任專責委員會”動議議案。立法會主席已免卻就議案所須作的預告，並指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程上。

2. 謹請各位議員注意，議員如欲就上述議案動議修正案，作出預告的期限為 **2003 年 10 月 22 日(星期三)**。

立法會秘書

(陳欽茂代行)

連附件

2003年10月29日(星期三)
立法會會議席上
羅致光議員就“委任專責委員會”
提出的議案

議案措辭

“本會委任一個專責委員會，調查政府與醫院管理局對嚴重急性呼吸系統綜合症爆發的處理手法，藉此審視政府與醫院管理局及其決策及管理階層人員在此方面的表現及須承擔的責任；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。”

Motion on “Appointment of a select committee”
to be moved by Dr Hon LAW Chi-kwong
at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 29 October 2003

Wording of the Motion

“That this Council appoints a select committee to inquire into the handling of the Severe Acute Respiratory Syndrome outbreak by the Government and the Hospital Authority in order to examine the performance and accountability of the Government and the Hospital Authority and their officers at policy-making and management levels in that regard; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.”